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OR-RM.0012.4.21.2022 

 

Protokół Nr 5/22 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 

Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 27 maja 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 

Pan Artur Koper  o godzinie 08:10 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 

uczestniczyło 9 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 

stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Radna Pani Sławomira Polewana przybyła na posiedzenie komisji w pkt 3. 

 

Lista obecności stanowi  Załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper odczytał porządek posiedzenia, do którego nie  

wprowadzono. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. I 

2. Informacja o przygotowaniu Gminy Koronowo do letniego sezonu turystycznego 

i wypoczynku dzieci i młodzieży – Punkt Informacji Turystycznej, Komendant 

Komisariatu Policji w Koronowie. 

3. Informacja Zarządu Hufca ZHP Koronowo na temat bieżących potrzeb i propozycji 

współpracy. 

4. Analiza wykonania budżetu Gminy Koronowo za rok 2021. 

5. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

6. Sprawy bieżące komisji. 

7. Zamknięcie posiedzenia komisji.           
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2. Informacja o przygotowaniu Gminy Koronowo do letniego sezonu 

turystycznego i wypoczynku dzieci i młodzieży – Punkt Informacji 

Turystycznej, Komendant Komisariatu Policji w Koronowie. 

 

Pan Zenon Rydelski inspektor Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji przedstawił 

informację o przygotowaniu Gminy Koronowo do letniego sezonu turystycznego 

i wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu. 

 

Pan Tomasz Meyze Komendant Komisariatu Policji w Koronowie także przedstawił informację 

o przygotowaniu do sezonu letniego. Komendant poinformował, że sezon w zasadzie 

rozpoczyna się już od maja i tak od 5 maja br. łódź patrolowa stacjonuje w Ośrodku Pasat 

w Pieczyskach. Jak co roku obecni będą policjanci z ogniwa wodnego. Ich służby będą 

w godzinach 10.00 – 18.00. Planowane są także służby ze Strażą Leśną. Na terenie gminy 

organizowanych jest wiele imprez plenerowych, w których uczestniczą policjanci. Na  terenie 

miasta oczywiście są patrole ruchu drogowego, które szczególną uwagę zwracają 

na przejścia dla pieszych. Gmina Koronowo doposaża Komisariat Policji w Koronowie. 

Policjanci  otrzymują sprzęt, który będą mogli wykorzystywać podczas zadań 

profilaktycznych.  

 

3.Informacja Zarządu Hufca ZHP Koronowo na temat bieżących potrzeb i propozycji 

współpracy. 

 

Druh Włodzimierz Domek przeprosił członków komisji za nieobecność Komendanta Hufca 

ZHP Koronowo. Poinformował, że nastąpiła zmiana komendanta Hufca ZHP Koronowo. 

W zarządzie Hufca są młode osoby, które mają nowe pomysły. Hufiec włączył się bardzo 

silnie w pomoc dla uchodźców z Ukrainy od początku wojny. To Hufiec ZHP Koronowo 

wymyślił akcję „Pudełko radości” dla dzieci z Ukrainy. Odbyła się również zbiórka darów, 

które zostały zawiezione do Lwowa.  Dzieci włączyły się także w pomoc dla uchodźców, 

którzy przyjechali do naszej gminy. Zbiórki Hufca odbywają się w Centrum Kultury 

Synagoga oraz w szkołach będących w zarządzie Powiatu Bydgoskiego. Hufiec uczestniczy 

we wszystkich imprezach organizowanych przez Urząd Miejski w Koronowie i Miejsko – 
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Gminny Ośrodek Kultury w Koronowie. Nowy zarząd Hufca przygotował dokument: 

Strategię rozwoju Hufca. 

Członkowie komisji podziękowali druhowi Włodzimierzowi Domek, harcerzom, zuchom 

i instruktorom za ich zaangażowanie i niesiona pomoc w różnych trudnych sytuacjach.  

 

4. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekty uchwał: 

 

1.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2.Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2022. 

Posiedzenie komisji opuścił przewodniczący Komisji Pan Artur Koper. Obecnych 8 członków 

komisji. 

Przewodniczenie posiedzeniu komisji przejął zastępca przewodniczącego Komisji Pan 

Wojciech Orliński.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Angelika 

Walat przedstawiła projekty uchwał: 

 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka numer 86/207, położonej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej oznaczonej jako działka numer 86/210, położonej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Gminę Koronowo nieruchomości gruntowej – działki o numerze ewidencyjnym 57/18 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego przekazania miastu Bydgoszcz zadania własnego gminy 

Koronowo z zakresu utrzymania czystości i porządku w gminie, polegającego 

na zagospodarowaniu bioodpadów. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 8 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

6.Sprawy bieżące komisji. 

 

Członkowie komisji sformułowali wniosek: o wykoszenie poboczy z trawy na skrzyżowaniu 

w Wierzchucinie Królewskim (droga krajowa nr 243 Krąpiewo  – Wierzchucin Królewski 

Koronowo). 

Głosowanie: 

Za – 8 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymało się – 0 głosów 

Radny Pan Henryk Borowicz poruszył temat dodatku za wychowawstwo w klasach „0”. 
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Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poinformował, że zostanie ponownie 

wysłane pismo do związków zawodowych nauczycieli o kwotę 150 zł dodatku dla 

nauczyciela wychowawcy.  

Radna Pani Sławomira Polewana podjęła kwestię dodatków funkcyjnych dla 

wicedyrektorów szkół. 

Radny Pan Piotr Mitera zadał pytanie na jakim etapie jest budowa ul. Na Skarpie 

w Samociążku? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski odpowiedział, że nie przypomina 

sobie, aby tam było wydane pozwolenie na budowę. 

Radna Pani Mirosława Holka poprosiła o naprawienie w ramach gwarancji urządzenia – 

karuzeli na placu zabaw we Wtelnie.  

Radna Pani Sławomira Polewana zapytała czy jest planowany remont ul. Bydgoskiej 

w Koronowie? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski odpowiedział, że sprawa będzie 

rozpatrywana jak będzie wyremontowany parking przy tej ulicy. 

Radny Pan Piotr Mietra zadał pytanie: Na jakim etapie jest przebudowa drogi krajowej 

nr 56? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poinformował, iż w projekcie 

przebudowy drogi krajowej nr 56 na wysokości skrzyżowania ul. Szosa Kotomierska 

i AL. Jana Pawła II zaprojektowano rondo, a na skrzyżowaniu ul. Szosa Kotomierska 

z ul. Al. Wolności zaprojektowano światła.  

Radna Pani Małgorzata Szymczak zapytał ilu uchodźców przebywa na terenie gminy? 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski odpowiedział, że uchodźcy 

zakwaterowani w OW Julia w Samociążku zostali przeniesienia do OW Polonez 

w Pieczyskach. Część wróciła do Ukrainy. Trudno jest określić ogólną liczbę, ponieważ 

przebywają oni także w lokalach prywatnych.  

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji w Koronowie Pani Ewa Chytła 

poinformowała, że jest przygotowany projekt uchwały w sprawie dodatków dla nauczycieli. 

Pan Burmistrz podpisał pisma, które zostały wysłane do związków zawodowych nauczycieli 

w celu wydania opinii.  

Radny Pan Piotr Mietra zapytał, czy wybrani zostali dyrektorzy wszystkich szkół 

i przedszkoli? 
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Pani dyrektor M-GZE w Koronowie poinformował, że nie został wybrany dyrektor 

Przedszkola Samorządowego z Oddziałami Integracyjnymi w Koronowie, Szkoły 

Podstawowej w Sitowcu, ponieważ nie ma kandydatów. W Szkole Podstawowej nr 2 

w Koronowie powierzenie obowiązków dyrektora otrzyma Pani Izabela Maćkowiak. 

 

7.Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Pan Wojciech Orliński w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia  o godz. 11:00 zamknął posiedzenia Komisji. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji            Przewodniczący Komisji    

        /-/  Wojciech Orliński                                 /-/  Artur Koper      

 

Protokół sporządziła            

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                                   


